
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι από τις έρευνες που 
έχουν διεξαχθεί δεν έχει μέχρι σήμερα διαπιστωθεί η ύπαρξη στρατιωτικού εξοπλισμού 
στην ευρύτερη περιοχή του αεροδρομίου Στεφανοβικείου. 

 

 ΝΙΚΟΛΑΟΣ - ΓΕΩΡΓΙΟΣ Σ. ΔΕΝΔΙΑΣ 
 ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
  
  
  

 

ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Κυριάκο Βελόπουλο Φ.900α/3923/19358 

Αθήνα, 26 Απριλίου 2024 

 

ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΦΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γενικό Γραμματέα 
ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ 

 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
  

ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 
  

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 3923/21-03-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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